

**Mental Illness
Caregivers
Association
of Canada**



"The voice of families."

Art in Strathcona Park

Saturday, August 11, 2018

Now in its 18th year, **Art in Strathcona Park** is one of the area's most enjoyable fresh-air event. Set in an idyllic location that draws many visitors and locals, Strathcona Park is located between the Rideau River and Range Road, south of Laurier Avenue East. The event also features a silent auction and a BBQ that also appeal to the public.

Visit our website at www.micaontario.com for more information or our Facebook page at <https://www.facebook.com/events/303199950104230>

Art in Strathcona Park is a fundraising and public awareness event sponsored by the Mental Illness Caregivers Association of Canada.

L'art dans le parc Strathcona

Samedi, le 11 août 2018

Marquant sa 18^e année, **l'art dans le parc Strathcona** est l'un des événements en plein-air des plus agréables. Endroit idyllique attirant nombre de visiteurs et de promeneurs du voisinage, le parc Strathcona est situé entre la rivière Rideau et le chemin Range, au sud de l'extrémité est de l'avenue Laurier. L'événement offre également un encan silencieux et un BBQ pour attirer davantage le public.

Pour de plus amples information, veuillez visiter notre site Web au www.micaontario.com ou notre page Facebook -

<https://www.facebook.com/events/303199950104230>

L'art dans le parc Strathcona est une activité de sensibilisation et de levée de fonds organisée par l'Association des aidants de personnes atteintes de maladie mentales du Canada.